
Zápis ze zasedání
Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují
konaného dne 23. 11. 2022, 18.00 hod.

Zasedání Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují zahájil starosta obce MVDr. Miroslav Věříš
(dále jen předsedající), který konstatoval, že bylo řádně svoláno a podle přiložené prezenční
listiny je přítomno 6 zastupitelů, tj. 85 % všech členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je
usnášeníschopné.
Přítomní zastupitelé: MVDr. Miroslav Věříš, Jana Beracková, Monika Lachmanová, Blanka
Šubrtová, Mgr. Jakub Tláskal, Petr Tláskal.
Nepřítomní zastupitelé: MUDr. Růžena Potočková.

Určení ověřovatelů a zapisovatele:
Předsedající navrhl, aby zapisovatelem byl Jakub Tláskal a ověřovateli zápisu byly Monika
Lachmanová a Blanka Šubrtová.
Výsledek hlasování: pro: 6 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 1 bylo schváleno.

Schválení zápisu ze schůze Zastupitelstva ze dne 19. 10. 2022:
Předsedající seznámil přítomné zastupitele obce Slavětín nad Metují se zápisem ze schůze
zastupitelstva ze dne 19. 10. 2022. K zápisu nebylo připomínek ani návrhů zastupitelů a před
sedající navrhl zápis schválit.

Návrh usnesení č. 2: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zápis ze schůze
Zastupitelstva obce ze dne 19. 10. 2022.
Výsledek hlasování: pro: 6 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

Schválení programu zasedání 23. 11. 2022:
Předsedající navrhl schválit program, který byl uveden na pozvánce: Zastupitelstvo obce
Slavětín nad Metují schvaluje program zasedání 23. 11. 2022.

1. Práce na rozpočtu na rok 2023

2. Vyhodnocení inventury

3. Ostatní

4. Diskuze

Výsledek hlasování: pro: 6 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 3 (program schůze) bylo schváleno.
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1. Práce na rozpočtu na rok 2023

Předsedající vyzval zastupitele, aby podali návrhy, které je potřeba zohlednit při tvorbě roz
počtu. Proběhla diskuze o jednotlivých návrzích. Předsedající dále seznámil zastupitele s plá
novanými opravami komunikací a dalšími investicemi, které jsou rozjednané. Dalšími návrhy
na opravu byla oprava zastávky a márnice (zvážit možnost podříznutí, aby nevlhla). Pokusit
se opět oslovit firmy na opravu střechy kaple ve Slavětíně. Dále proběhla diskuze o havarijním
stavu mostků na polní cestě do Dolska.

2. Vyhodnocení inventury

Předsedající se zastupiteli diskutovali průběh proběhlé inventury a stav majetku obce.

3. Ostatní

• Předsedající seznámil zastupitele s aktuálním stavem připrav oprav cesty na Černčice
a chodníku v Hlohově. Oprava cesty na Černičice se ještě odloží a pokusíme se vyjednat
dotaci na tuto opravu. Chodník v Hlohově by mohl být opraven s dotací z programu
Obnova Venkova. Miroslav Věříšpodá žádost o tuto dotaci.

• Předsedající předložil seznam prací, které byli pro obec vykonávány v roce 2022. Pokud
bude více zájemců o uvedou práci tak zastupitelstvo na příští schůzi nebo nejpozději na
lednové schůzi vybere toho nejvhodnějšího. Zájemci o celoroční brigády se mohou hlásit
do 16. 12. 2022. Zájemci o sezonní brigádu do konce roku 2022. Předsedající zvláště
apeloval na zastupitele obce s hledáním pomocné síly na sekání obecních trávníků.
Následující práce je možné pro obec vykonávat.

Vedení knihovny Roznáška obecních tiskovin
Úprava dřevin v obci Sekání trávy a údržba veřejného prostranství
Úklid v budově OÚ Úklid dětského hřiště a okolí OÚ
Úklid víceúčelového hřiště a okolí Úklid hřbitova
Úklid prostorů u kontejneru Úklid chodníků od sněhu

• Předsedající také upozornil na nutnost zvýšení mzdy zaměstnanců, která je příliš blízko
minimální mzdě. Předsedající vyzval zastupitele k návrhům na zvýšení hodinové sazby
pro práce pro obec Na dohodu o provedení práce. Blanka Šubrtová podala první návrh
na hodinovou mzdu 110 Kč. Druhý návrh podal Petr Tláskal s hodinovou mzdou 120 Kč.
O návrzích bude hlasováno v pořadí, ve kterém byli předneseny.
Návrh usnesení č. 4: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje navýšení
hodinové sazby při uzavírání smluv Na dohodu o provedení práce na 110 Kč.
Výsledek hlasování: pro: 1 proti: 5 zdrželi se: 0
Usnesení č. 4 nebylo schváleno.

Návrh usnesení č. 5: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje navýšení
hodinové sazby při uzavírání smluv Na dohodu o provedení práce na 120 Kč.
Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 1
Usnesení č. 5 bylo schváleno.
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4. Diskuze

• Na závěr předsedající se zastupiteli obce prodiskutoval organizaci tradičního koncertu
v kapli a rozsvěcení stromečku na návsi na svátek sv. Barbory, tj. 4. 12. 2022. Koncert
začíná od 17.00 a po koncertě proběhne sousedské setkání na návsi. Pro děti bude
připraveno drobné překvapení. Poté proběhne rozsvícení vánočního stromku.

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva 23. 11. 2022 v 20.35 hod.
Zápis byl vyhotoven dne 2. 12. 2022.

Přílohy zápisu: prezenční listina.

Zapsal: Ověřovatelé: Starosta:

Vyvěšeno na úřední desce dne 2. 12. 2022. Sejmuto z úřední desky dne 21. 12. 2022.
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